



COPTIC ORTHODOX PATRIARCHATE

St. Mary's News

Established May-2014 Seattle - Washington - USA 22 April, 2015

Trip Schedule of
His Grace Bishop Karas,
General Bishop &
Patriarchal Exarch of the
Archdiocese of North
America



برنامج رحلة نيافة الانبا كاراس النائب البابوى لامريكا الشماليه الى ولاية واشنطون

April 23-27

الخميس ٢٠١٥/٤/٢ يصل نيافة الإنباكاراس الي مطار سياتل في تمام الساعه ١٤٥ مساءاً علي Alaska Airlines رحله رقم 11 الجمعة ٢٠١٥/٤/٢٤ نيافة الإنباكاراس يرأس القداس الألهي بكنيسة الشهيد العظيم مارجرجس في تمام الساعه ٢٠١٠/٤/٢٤ كل. St. George Church: 13216 NE 100th St, Kirkland, WA 98033

الجمعة ٢٠١٥/٤/٢٤ يباركنا نيافته بصلاة العشية ثم كلمة روحية لكل الشعب بكنيسة السيدة العذراء مريم في تمام الساعه ٢٠٠٠ مساءاً St. Mary Church: 4110 204th St SW, Lynnwood, WA 98036

اللسبت ٢٠١٥/٤/٢٠ نيافة الانباكاراس يرأس القداس الألهي بكنيسة الشهيد العظيم مارمرقس في تمام الساعه ٢٠١٠ صباحاً.

St. Mark Church: 308 4th Ave Ne, Puyallup, WA 98372

الاحد ٢٠١٥/٤/٢١ نيافة الانباكاراس يرأس القداس الألهي بكنيسة السيدة العذراء مريم في تمام الساعه ٢٠١٠ صباحاً.

وسيتم رسامة و ترقية شمامسه خلال القداس الألهي والإشراف علي انتخابات مجلس الكنيسة الجديد St. Mary Church: 4110 204th St SW, Lynnwood, WA 98036

الاثنين ٢٠١٥/٤/٢٧ سيغادر نيافته من مطار سياتل في تمام الساعه ٢:٤٠ مساءاً على Alaska Airlines رحله رقم 14

معلومات اضافيه: مكان الإقامة خلال الرحلة سيكون في كرمة القديس الانبا انطويوس والقديس الانبا مكاريوس.

للاستعلام والاستفسار: الإتصال بالقس ارسانيوس حنا الرجاء ارسال رساله صوتيه او كتابيه (SMS or Email) تليفون: 7992-848 (425) / البريد الإلكتروني: arsany_seattle@hotmail.com

Thursday April 23, 2015 - His Grace will arrive at Seattle on board Alaska Airlines Flight No. 11, ETA 8:45 PM Friday April 24 - His Grace will lead the Holy Liturgy at Saint George's Church, starting at 8:30 AM St. George Church: 13216 NE 100th St, Kirkland, WA 98033

Friday April 24 - His Grace will lead the Vespers Prayer followed by a Spiritual Lecture at Saint Mary's Church, starting at 7:30 PM; St. Mary Church: 4110 204th St SW, Lynnwood, WA 98036

Saturday April 25 - His Grace will lead the Holy Liturgy at Saint Mark's Church, starting at 8:30 AM St. Mark Church: 308 4th Ave Ne, Puyallup, WA 98372

Sunday April 26 - His Grace will lead the Holy Liturgy at Saint Mary's Church, starting at 8:30 AM The day will include new deacon ordinations & deacon promotions, in addition His Grace will preside over the elections for the new church council. St. Mary Church: 4110 204th St SW, Lynnwood, WA 98036 **Monday April 27** - His Grace will depart from Seattle on board Alaska Airlines Flight No. 14, 3:45 PM

During this visit His Grace will be staying at St Anthony & St Macarius Vineyard

Questions & Inquiries: Contact Fr. Arsanios Hanna at (425) 248-7992

it is recommended that you leave a voice or text messages. Or by email: arsany seattle@hotmail.com

Candidates for the Church Council Elections Day April 26, 2015

Louis Siha	
Robert Hanna	
Michael Hennen	
Danial Zaki	
Wagdy William	
Hany Massoud	
Mena Flemon	
Nadia Salama	
Zakaria Flemon	The state of the s